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Förvaltningens förslag till beslut 

Se under BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 134 
Högdalshallen, renovering av reningsverk m.m.  
Inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 324-1139-2014 

 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till renovering av Högdalshallens renings-

verk m.m. till en sammanlagd investeringsutgift om 42,4 mnkr, som idrottsförvaltnin-

gen beställer av fastighetskontoret för utförande. 

 

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens ekonomiutskott för god-

kännande av hyrestillägget på 2,6 mnkr till följd av investeringen. 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, förvalt-

ningen rätt att teckna erforderligt tillägg till nuvarande hyresavtal med fastighetskon-

toret om 2,6 mnkr år 1.  

 

Ärendet 
I början av 2000-talet gjordes en del upprustningsarbeten i Högdalens sim- och idrottshall, då 

bland annat ett nytt ventilationssystem installerades med ett nytt fläktrum som byggdes på 

taket till anläggningen. Under 2014 har också skett en upprustning av fasaden och byte av 

fönster. Nu har tidens tand gnagt och nått vattenreningsinstallationerna och de konstruktioner 

och ytskikt som också berörs då reningsverket ska rustas upp. För att uppfylla dagens krav på 

god vattenkvalitet, föreslås att samtliga bassänger förses med separata reningskretsar. Den 

föreslagna lösningen med ombyggda skvalprännor, slutna sandfilter och sluten slamvattentank 

i processrummet för också med sig en hel del andra åtgärder på bygg- och konstruktionssidan, 

av ytskikt och tekniska installationer.  

 

Det är angeläget att utföra arbetena under 2015. Dels av miljö- och åldersskäl och dels för att 

idrotts- och motionsverksamheten i anläggningen drivs på entreprenad och det finns ett tidi-

gare träffat avtal mellan idrottsförvaltningen och entreprenören om att en upprustning av vat-

tenreningsanläggningen kommer att ske. Enligt det avtalet får åtgärderna ta högst sju månader 

i anspråk. Detta ligger till grund för den föreslagna tidsplanen. Av dessa skäl är det viktigt att 

ett genomförandebeslut kan fattas så snart som möjligt för att en upphandling av projektet ska 
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kunna ske i början av 2015. De förslagna åtgärderna beräknas förlänga den tekniska livsläng-

den på badet med minst 20 år. 

   

Förvaltningens förslag till beslut 

Se under BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Billy Östh m.fl. (M), Daniele Fava (FP) och Fredric Ericsson (C) lämnar särskilt uttalande 

och Leif Kroon (KD) lämnar ersättaryttrande enligt följande:  

 

Att Stockholm har fungerande och attraktiva simhallar är viktigt, inte minst ur ett 

folkhälsoperspektiv. Vi vet sedan tidigare att simning är den mest populära idrotten bland 

personer som annars inte skulle idrotta och det är därför viktigt att vi har bra anläggningar för 

att möta dessa personers önskemål och behov. Däremot är det problematiskt att investeringen, 

sedan nämnden antog underlaget för investeringsplan i våras, har ökat från 10,5 miljoner 

kronor till 42,5 miljoner kronor – en ökning med 400 procent. 

 

Den nya majoriteten har förvisso utökat idrottsnämndens investeringsram, men dessa pengar 

kommer inte räcka långt om kostnadsutvecklingen fortsätter i den här takten. Idrottsnämnden 

har ett ansvar att, oavsett investeringsram, värna skattebetalarnas pengar och använda dessa 

på ett effektivt sätt. Vi hoppas att den nya majoriteten tar vid där alliansen lämnade. Detta för 

att stockholmarna faktiskt ska få fler anläggningar för pengarna.   

 

 

§ 135 
Byggnation av ny läktare med tillhörande servicebyggnad på 
Grimsta IP   
Reviderat genomförandebeslut     
Dnr 412-514-2013 

 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner en höjning av investeringsutgiften till sammanlagt 58,0 

mnkr för byggnation av ny läktare på Grimsta IP med tillhörande servicelokaler som 

ersätter idrottsnämndens tidigare genomförandebeslut från mars 2014. Beslutet gäller 

enbart om tidigare beslutade 47,0 mnkr flyttas till 2015 års investeringsram och utökas 

med 11,0 mnkr. 

 


